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MEDEDELINGEN  
Portefeuillehouder: Sicko Heldoorn 

 

 

 

Betreft : Raadsmededeling voorgenomen fusie streekarchief 

Aan : Leden van de commissie ABM 

T.b.v. : Commissie van donderdag 12 september 2019 

Van : College van burgemeester en wethouders 

Behandelaar: dBr 

Datum : 28 augustus 2019 

 

De  gemeenten Hilversum en Gemeente Gooise Meren hebben op 22 augustus een persbijeenkomst 

gehouden om wereldkundig te maken dat er overeenstemming is over de voorgenomen fusie van de 

huidige twee archiefdiensten. Onbedoeld was er aanvankelijk voor deze bijeenkomst ook een uitnodiging 

naar Huizen verzonden.  Daarop zijn ambtelijk vragen  gesteld, hoe het kon dat in tegenspraak met 

eerder gemaakte afspraken niet eerst het gesprek met Huizen is aangegaan over deelname aan deze 

fusie. Tevens is daarbij verzocht deze persbijeenkomst te annuleren en alsnog eerst het gesprek aan te 

gaan, daaraan is geen gehoor gegeven. 

 

Helaas moeten wij constateren, dat dit niet de eerste keer is, dat getracht wordt de zaak te regelen, 

zonder de andere deelnemende gemeenten aan de huidige samenwerkingsverbanden streekarchief erbij 

te betrekken.  Al eerder lagen er  concept raadsvoorstellen in beide gemeenten die op het laatste 

moment zijn teruggenomen.  Hierna heeft overleg plaatsgevonden en is toegezegd dat Huizen en de 

andere gemeenten er volop en vooraf bij zouden worden betrokken. Dit zou gebeuren op basis van onder 

meer een te leveren nieuw businessplan en een verkenning van de mogelijkheden om e.e.a. bij de Regio 

te beleggen.   

 

Zonder onze instemming kan de huidige gemeenschappelijke regeling voor de archiefdienst van Gooise 

Meren en Huizen overigens sowieso niet worden ontbonden, zodat overleg vanuit dat gegeven niet alleen 

afgesproken maar ook vereist is 

Overigens hebben wij de beantwoording van de raadsvragen van de VVD Huizen van 17 mei 2019 ter 

informatie ook aan Gooise Meren toegezonden. 

 

Het zal duidelijk zijn dat wij deze gang van zaken bestuurlijk niet behoorlijk vinden. 

 

Voor constructieve deelname aan een gefuseerde archiefdienst is het uiteraard nodig dat alle beoogde 

deelnemers vanaf het begin hun inbreng kunnen leveren en gezamenlijk optrekken. 

Vanuit dat vertrekpunt zullen wij aanstaande donderdag het gesprek over deze kwestie met de 

portefeuillehouder van Gooise Meren aangaan. 

Tot ook wij en de Huizer gemeenteraad hebben ingestemd met de voorgenomen fusie, zullen wij Gooise 

Meren houden aan de afspraken binnen de huidige gemeenschappelijke regeling gemeentearchief 

Gooise Meren en Huizen. 

 

Uiteraard zullen wij u op de hoogte houden van ontwikkelingen. 

 


